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石景山区 2019 年初三统一练习暨毕业考试

英语试卷答案及评分参考 

一、单项填空（共 6分，每小题 0.5分） 

1. B 2. A 3. D 4. B 5. C 6. D

7. B 8. C 9. C 10. D 11. D 12. C

二、完形填空（共 8分，每小题 1分） 

13. C 14. C 15. B 16. A

17. D 18. D 19. A 20. B

三、阅读理解（共 26 分，每小题 2分） 

21. D 22. B 23. C 24. D 25. A 26. A 27. B

28. C 29. A 30. A 31. A 32. B 33. B

四、阅读短文，根据短文内容回答问题。（共 10分，每小题 2分） 

34. It’s on 13 November each year.

35. To highlight acts of kindness (passing on the positive power).

36. It is good for the soul. / It is a win-win situation. / It leads to a sense of well-being

both for the receiver of this kind action, as well as for the person who does the action.

37. Treating yourself kindly.

38. What World Kindness Day is, why and how to be kind.

五、文段表达（10分） 

39. One possible version:

题目① 

Sep. 28 

Dear Mr. Green, 

I’m writing to you to ask for a leave this afternoon. I’m invited to take part in a speech 

competition. So I am very sorry that I will have to miss your English speaking class. I’ll be 

sure to make up for it when I am back. I’ll borrow the notebooks from my classmates to 

learn by myself. I promise that I will hand in my homework on time. 

Thank you for your understanding. 

Yours, 

Li Hua 
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题目② 

 A lot of teachers help us as we grow up. Mrs. Green is the teacher who I want to thank 

most. She has helped me a lot. 

  Mrs. Green is such a helpful teacher. I used to have some trouble with English speaking. 

She told me to be brave and encouraged me to speak more in front of the class. Finally, my 

speaking improved with her help and I rebuilt my confidence. Now I am not only good at 

English speaking, but also good at other subjects. 

I will always remember her kindness and be grateful. 

书面表达评分标准： 

第一档：（9~10 分） 

完全符合题目要求，表达思想清楚且积极向上，内容丰富。使用多种句型结构

和丰富的词汇，语言通顺，语意连贯，具有逻辑性和交际性。  

第二档：（6~8 分） 

基本符合题目要求，表达思想基本清楚，内容完整。语法结构和词汇基本满足

文章需要。语言基本通顺，语意基本连贯。有少量语言错误，但不影响整体理

解。 

第三档：（3~5 分）  

部分内容符合题目要求，表达思想不够清楚，内容不够完整。语法结构和词汇

错误较多，语言不通顺，影响整体理解。 

第四档：（0~2 分）  

与题目有关内容不多，只是简单拼凑提示词语，所写内容难以理解。 


